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Refe rent: lesper Egebak

Referat

af Den Stlftende §enqralforqemlins for Veil?ueqt,Skovringen

Afhold! 3. novembet 2012

Slasslunde Skole. Blomstervei 19. §taqslundq, 365Q Stenlø.sQ,

Forkvinden for Grundejerforeningen Klokkekilden Hanna Rosenquist bød velkommen og nævnte kort det

store og langvarige arbejde, der lå til grund for dagens møde.

Som 1. punkt på dagsordenen spurgte Hanna derefter, om der kunne stemmes for, at Charlotte RyØ blev

valgt til dirigent. Det blev godkendt. Dirigenten konstaterede, at forsamlingen var enig om, at den var\- 
beslutningsdygtig. Derefter blev stemmeret afgjort. Her blev betaling af vejbidrag afgørende. Det kunne

således konstateres, at der var personer til stede svarende til 16 betalte vejbidrag.

Dassordenens punkt 2: Valst til referent.

Jesper Egebak (Skovringen) blev valgt.

Daesordenens pun(t,3: Valg af stemmetællere:

Valgt blev Lene Helligkilde (Skovringen) og Dorte Søllingvrå (Skovringen).

Daesordenens pufrkt T: Kprt redeeørelse for stiftelsen af Yeilaue.€t:

Cathrine Arendal (Skovringen) gennemgik ifå ord ønsket fra Skovringsområdets beboere om at komme

tættere på beslutningerne om tiltag og aktiviteter i området samt at være selvstændige i stedet for et

udvalg.

\- Dassordenens punkt 5: §o§kendelqe af de foreslåede vedtæster for Veilauset Skovrineen.

Dirigenten ville for visse paragraffers vedkommende gennemgå dem linje for linje og for andres i større dele

ad gangen.

§1-6: lngen ændringer.

Tegning og Hæftelsesforhold §7:

Nvt forslae: Vejlauget tegnes udadtil ved underskrift af formand/kasserer og et bestyrelsesmedlem.

Vedtaget,

Forslag: §9 stk. 1 og stk. 2 flyttes op som stk. 9 og stk. 10 i §7. Efterfølgende nummerering ændres

tilsvarende.

Vedtaget.

§8 Får overskriften Ejerforpliglelser
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Referat * Stiftende Generalforsomling for Vejlouget Skovringen - afholdt den 3.17.2022 på Stogstunde Skole
Refe re nt: I e s pe r Ege bo k

Der var spØrgsmål fra salen om restancer kunne overgå fil ny ejer. Hanna m.fl. svarede, at det klares over
refusionsopgørelsen ved salget. § 8 blev vedtaget uændret.

stk. 3
Forslas til ændrins:

Både den tidligere og nye ejer er pligfig at anmelde ejerskiftet til Vejlauget og ligeledes oplyse de nye

folkeregisterad resser.

Vedtaget.

Generalforsamling §9 Stk. l(før §10)

Mht. afholdelse af generalforsamling i april, mente Cathrlne, at august ville være en bedre ide, da der så var
kortere tid fra budgettet blev vedtaget, til at pengene kunne anvendes. Der blev drøftet fordele og ulemper
mht. sen regnskabsaflæggelse, sen indbetaling af vejbidrag, forkortet tid før budgettet kunne realiseres.

Forslagene overgik herefter til afstemning.

For april stemte B

For august stemte 5

April blev vedtaget. og stk. l- forbliver uændret.

§9Stk.3

Forslag til ændrins:

Revideret årsregnskab samt budgetforslag sendes elektronisk via e-mail senest 2 uger før generalforsamling

og vil også være tilgængelige på Vejlaugets facebookgruppe eller andet medie.

Vedtaget

§9 Stk. 5

Ændrinssforslas:

Forslag til behandling på generalforsamlingen skalvære indgivet skriftligt tilformanden senest 7 dagefør
generalforsamlingens afholdelse og vil blive offentliggjort på Vejlaugets facebookside senest 4 dage inden
generalforsamlingen

Vedtaget.

Ekstraordinær Generalforsamling.

§10 (før §L1)

Bestyrelsen, Vej laugets ledelse og administration.

§11 (før §12)

§12 (før §rE)

Der var en del afuejning af fordele og ulemper omkring valg af formand og kasserer på generalforsamlingen,

eller om bestyrelsen selv konstituerer sig efterfølgende. Nogle ville kende formanden, før de evt. selv ville
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Referot - Stiftende Generalforsamling for Vejlauget Skovringen - afholdt den 3.77.2022 på Slagslunde Skole

Refe re nt: J e spe r Ege bak

stille op til bestyrelsen. Andre mente, at der erfaringsmæssigt opstod færrest gnidninger, hvis den nye

bestyrelse selv fordelte posterne. Forslagene overgik til afstemning.

Formanden vælges på Generalforsamlingen: 5 stemmer.

Formand og kasserer vælges på Generalforsamlingen: 0 stemmer.

Bestyrelsen fordeler selv posterne (konstituerer sig selv); 8 stemmer.

Endelist forslag, der blev vedtaset:

§ 12 Bestyrelsen består af min. 3 og maks. 6 medlemmer, som vælges tor 2 år ad gangen. Halvdelen er på

valg i lige år, og halvdelen i ulige år.

Ligeledes vælges min. l" og maks. 2 suppleanter for l, år ad gangen.

stk.2

Forslas til ændrine:

Bestyrelsen konstituerer sig selv med formand, næstformand og kasserer. Konstitueringen skal finde sted

senest 14 dage efter generalforsamlingen.

Vedtaget.

Påtaleret

§L3 (før §14)

Forslas til ændring:

§13 Påtaleretten iforbindelse med foreningens formål (§3 stt<. 1) indehaves af Vejlauget.

Vedtaget.

Regnskab og revision

§14 (før §15)

stk. 3

Forslag til ændrins:

Generalforsamlingen vælger en revisor og en revisorsuppleant fra eller uden for medlemskredsen. Genvalg

kan finde sted.

Vedtaget.

Vedtægtsændringer.

§1s (før §16)

Vedtaget.

Opløsning af vejlauget.

§16 (før §17)

§17 (før §18)

Side 3 af 4



Referot - Stiftende 6eneralforsomling far Vejlauget Skovringen - ofholdt den j.71.2022 på Slogslunde Skole

Refe re nt: J e s pe r E ge ba k

Vedtaget.

De samlede Vedtægter for Veilauset Skovringen med de vedtasne ændrinser blev herefter sat til
afstemning:

Vedtægterne med de her foreslåede ændringer for Veilauget Skovringen blev enstemmifi vedtaget med

lOstemnner.

Dagsordenens punkt 6: Veilausets fremtidige aktiviteter.

Lene Helligkilde gennemgik kort, at Vejlaugets aktiviteter lige nu helt efter formålet var at få asfalteret i

etaper og få rabatter vedligeholdt jf. div. deklaratloner, servitutter og love. Mht. rabatter er der allerede

sket en del rundt omkring, men der er et stykke vej endnu.

Dagsordenens punkt 7: Veilaueets økonomi.

Lene Helligkilde redegjorde her for at budgettet for 2023 allerede var på plads. Men mht. de forhøjede

priser på asfalt ville vi være nødt til at overveje, om en udskydelse af projekterne ville være en fordel, indtil
priserne forhåbentlig var tilbage i et mere normalt leje. På spørgsmål om hvor længe vi skulle betale så

meget i vejbidrag, blev svaret, at i forhold til det nuværende tilbud på ca. 2 mil. kr. ved asfaltering af hele

området er vi nødt til at tage det i etaper (hele tiden have penge på kontoen), hvorfor det forhøjede bidrag

forventes at fortsætte nogle år endnu.

Dagsordenens punkt 8: Valg af bestyrelse og suppleanter.

Jesper Egebak (Skovringen), Dorte Søllingvraa (Skovringen), Lene Helligkilde (Skovringen)og Finn Wiinberg
(Vendevej) lod sig opstille til bestyrelsen, og alle blev valgt.

Per Viuff (Bakkedraget) blev valgt som suppleant.

Dagsordenens punkt 9: Valg af revisor og revisorsuppleant.

Til revisor blev Cathrine Arendahl (Skovringen) valgt. Til revisorsuppleant blev Mette Brandt

(VrangebØBvej)valgt.

Dirigenten afsluttede herefter Den Stiftende Generalforsamling for Vejlauget Skovringen og takkede for god

ro og orden.

>_/
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